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Zapytanie 

 

Dot. problemów w realizacji udogodnieo dla rowerzystów na Moście Długim 

 
Przed kilkoma miesiącami wnioskowałem o dopuszczenie ruchu rowerzystów na Moście 

Długim. Liczyłem, że organizacja ruchu polegająca na tym niewielkim i nieproblematycznym 

udogodnieniu dla rowerzystów zyska szansę na szybką realizację, tym bardziej że nie ma naprawdę 

na co czekad i taka zmiana może z powodzeniem wejśd w życie bez żadnych dodatkowych wielkich 

zmian. Można ją ewentualnie połączyd ze zmianą oznakowania poziomego i pionowego na 

przejeździe prze ul. Jana z Kolna. Jednak nawet i z tym rozwiązaniem nie powinno byd problemów z 

wdrożeniem takiej organizacji ruchu w miesiąc. 

W związku z powyższym proszę o informację: 

1. Co stoi na przeszkodzie, żeby wprowadzid dobre i korzystne dla pieszych i rowerzystów 

rozwiązanie na Moście Długim? 

2. Czy organizacja ruchu została już opracowana w tej kwestii? Jak ona wygląda? Proszę o 

załączenie rysunku. 

3. Kiedy zmiana zostanie wprowadzona w życie? 

 

Jednocześnie pragnę poinformowad, że jeśli w dalszym ciągu służby prezydenckie nie będą 

zainteresowane szybkim rozwiązywaniem najprostszych spraw, zamierzam 10 sierpnia 2016 roku o 

godz. 10:00 przygotowad i zawiesid na dwóch wlotach na Most Długi dwa znaki drogowe C-16 wraz z 

tabliczkami T-22 dopuszczające ruch rowerowy. Jednocześnie za pomocą białej farby i szablonu 

zamierzam dokonad w sposób estetyczny oznaczeo nawierzchni chodnika informujących o priorytecie 

pieszych na tym odcinku wraz z informacją, że rowerzyści powinni jechad wolniej 

  



I proszę nie pisad, że za tego typu rozwiązanie będę ukarany. Lepiej byłoby prostą organizację 

ruchu już dawno wdrożyd w życie, żeby przestad - jak obecnie, utrudniad życie mieszkaocom, a zacząd 

je ułatwiad. 

 

Z poważaniem 

 

Marek Duklanowski 


